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Abstract:
This study sought to highlight the concept of sustainable cities, and to identify opportunities
to build sustainabe cities socially, economically and environmentally for present and future
generations. This study showed that the cities fast growth led a steady increase in number of
big cities, that cause difficulty to achieving sustainable development without
modifying how to build and manage the cities urban spaces, which urged the countries to
set new goals for all by mobilizing efforts to building sustainable cities and communities.
Keywords: cities, sustainability, sustainable cities.
Jel Classification Codes: Q52, Q56, Q58
Résumé:
Cette etude visait a souligner le concept de villes durables, et a identifier les opportunities
de construire des villes durables sur le plan social, économigue et environnemental pour les
géneérations actuelles et futures. L’étude a montré que la croissance accelérée des villes
entrainait une augmentation du nombre de grandes villes, ce qui a rendu le développement
durable difficile sans modifier la maniere de construire et gérer les espaces urbains, ce qui a
incité les pays a fixer de nouveaux objectifs pour tous en mobilisant les efforts pour
construire des villes et des communauteés durables.
Mots-clés: villes, durabilité, villes durables.
Codes de classification de Jel: Q52, Q56, Q58
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